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Velkommen til årsmøte! 
 
Styret i Kristiansand Arbeiderparti ønsker velkommen til årsmøtet lørdag 8. februar 2025, klokken 10.00. 
Sted: Arkivet. Registrering fra kl. 09:30. 
 
 

Dagsorden:  
 
Velkommen v/ lokallagsleder Helge Stapnes 
 
1. Konstituering  

a) Valg av møteleder og sekretariat  
b) Godkjenning av dagsorden  
c) Godkjenning av forretningsorden  
d) Valg av tellekorps  
e) Valg av protokollunderskrivere 
 

2. Årsmeldinger   
a) Styret 
b) Bystyregruppa 
c) Seniorgruppa 
d) Kontrollkomiteen 

 
3. Regnskap for 2024 
 
Politisk innledning, ved Kai Steffen Østensen 
Debatt om politisk innledning 
Utdeling av hederstegn 
Matpause 
 
4. Årsmøteforslag 
 
5. Handlingsplan for 2025 
 
6. Årshjul 2025 
 
7. Budsjett for 2025 
 
8. Valg 

a) Styre 

b) Kontrollkomite 

c) Valgkomite 

d) Rep.skap til. fylket 
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Forslag til forretningsorden:  

• Det velges en ordstyrer som leder møtet og sekretærer til å føre protokoll 

• Det velges et tellekorps på tre medlemmer 

• Det gis rett til å ta ordet to ganger i samme sak, med henholdsvis tre og to minutter 

• Det tillates ikke replikkordskifte 

• Ordet til forretningsorden eller saksopplysning begrenses til ett minutt 

• Alle forslag skal leveres skriftlig til ordstyrer 

• Strek for debatten settes med alminnelig flertall. Det er ikke anledning til å fremme nye forslag etter at 
strek er satt. Før strek settes skal alle innkomne forslag refereres.  

• Vedtak fattes med alminnelig flertall 



3 
 

Sak 2a: Styrets årsmelding for 2024 

Innledning 

Gjennom 2024 har Kristiansand Arbeiderparti vært svært aktive med en rekke arrangementer og initiativer. 
Vi har gjenopptatt politisk pub, som har vist seg å være svært populært og godt besøkt. Dette har gitt 
medlemmene våre en god arena for å diskutere politikk i en uformell setting og styrke samholdet i partiet. 
 
Videre har vi arrangert bydelsmøter i flere av byens bydeler. Disse møtene har vært viktige for å engasjere 
lokalsamfunnene i stor-Kristiansand, og for å få innspill fra innbyggere og medlemmer om hva som er viktig 
for dem. Det har vært en god mulighet for oss til å lytte til befolkningen og diskutere lokale saker som 
påvirker hverdagen deres. 
 
Nominasjonslisten til Stortingsvalget i 2025 for Arbeiderparti i valgdistrikt Vest-Agder er nå vedtatt, og vi er 
stolte av at de to øverste kandidatene kommer fra Kristiansand. Dette viser den sterke posisjonen byen vår 
har i fylkespartiet, og gir oss gode muligheter til å få gjennomslag for våre saker på nasjonalt nivå. 
 
Vi har lagt stor vekt på arbeidet med medlemspleie i året som har gått, noe som er avgjørende for å holde 
engasjementet og aktiviteten oppe i partiet, men også for å sikre bedre rekruttering. Gjennom ulike 
arrangementer og møteplasser har vi skapt arenaer hvor medlemmene våre får muligheten til å engasjere 
seg og bidra i partiarbeidet vårt.  

Styrets arbeid 

Styrets sammensetning: 

Leder: Helge Stapnes 
Nestleder: Anita Løvrak 
Økonomi: Kjerstin B. Danielsen 
Sekretær: Tore Mydland 
Styremedlem og medlemsansvarlig: Isabelle Louise Aabel 
Styremedlem og kvinnepolitisk ansvarlig: Maryam Bokdasji 
Styremedlem og seniorkontakt: Gro M. Høiby (frem til august 2024) 
Styremedlem og fagligpolitisk ansvarlig: Kai Steffen Østensen 
Styremedlem: Axel Gjellestad 
 

Vararepresentanter 

1. vara Fredrik Jensen (seniorkontakt fra august 2024) 
2. vara: Anne Line Møllen (trakk seg fra styret april 2024) 
3. vara: Erik Freuchen (1. vara fra august 2024) 
4. vara: Kine S. Bredesen (2. vara fra august 2024)  
5. vara: Espen Larsson Evensen (3. vara fra august 2024) 
 
I tillegg har Marte Hovatn (kontoret), Jan Hedenstad (kontrollkomiteen), Kenneth Mørk (gruppeleder) og 
en representant fra AUF møtt på styremøtene.  
 
Styret har hatt 12 møter.  
 

AU: 

AU har bestått av Helge Stapnes (leder), Anita Løvrak (nestleder), Tore Mydland (sekretær) og Kjerstin 
Breistein Danielsen (kasserer). I tillegg har kontormedarbeider Marte Hovatn møtt.  
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AU har hatt 11 møter. 
 

Aktiviteter 
I 2024 har styret jobbet målrettet og systematisk med den vedtatte handlingsplanen for medlemspleie og 
verving. Planen som strekker seg over to år, inneholder en rekke tiltak. Hovedfokus i 2024 har vært å 
etablere arbeidsgrupper for å følge opp arbeidet og komme i gang med realiseringen av prioriterte tiltak.   
 
Selv om det tallfestede målet om å verve nye medlemmer ikke ble nådd i 2024, er arbeidet med å 
strukturere vervearbeidet godt i gang. Planene for videre vervearbeid og øvrige tiltak som prioriteres i 
2025, er beskrevet i forslag til handlingsplan for 2025. 
 
Styret har opprettet egne arbeidsgrupper med ansvar for de fire satsningsområdene i handlingsplanen: 
Synlighet, verving, nye medlemmer og medlemspleie. Gruppelederne har rapportert til styret på hvert 
styremøte gjennom året og på den måten bidratt til å følge opp årsmøtets vedtatte handlingsplaner 
kontinuerlig.  
 
En sentral del av handlingsplanen har vært å skape mer aktivitet og engasjement i lokallaget, noe som har 
resultert i en rekke ulike aktiviteter i 2024:  
 
Politisk pub: 
Politisk tirsdagsprat ble startet opp igjen under navnet Politisk pub. Det ble avholdt 2 arrangementer med 
oppstart i oktober 2024. Arrangementene gjennomføres på Håndverkeren og er et åpent tilbud for 
medlemmer og for de som ønsker å engasjere seg i partiet.  
 
Det første arrangementet ble avholdt 8. oktober og hadde tittelen Politisk pub - "Hvor har det egentlig 
butta? Hvor har det blitt av alle gutta?". I samtalen deltok fylkestingspolitiker William Wathne og Leif 
Lyngø som representant fra seniorgruppa. Kai Steffen Østensen ledet samtalen.    
 
Det andre arrangementet ble avholdt 5. november og hadde tittelen Politisk pub: Amerikansk valgvake: 
Hvordan påvirker USA-valget Norge? Arrangementet ble gjennomført sammen med internasjonalt utvalg i 
Agder Arbeiderparti, og i samtalen deltok Trond Madsen fra NHO, stortingsrepresentant Kari Henriksen og 
Lasse Lundsholt, som er internasjonal koordinator og styremedlem i landsstyret til YATA Norge (Youth 
Atlantic Treaty Association). Anne Breivik i internasjonalt utvalg ledet samtalen. Fedrelandsvennen kom 
også innom valgvaken og hadde live-sending fra arrangementet.  
 
Bydelsmøter: 
Det har blitt arrangert bydelsmøter både i Søgne og Grim. Initiativet er godt tatt imot og vil bli videreført 
og utvidet til flere bydeler i Handlingsplanen for 2025.  
 

Medlemskvelder med skolering:  

Det har blitt invitert til to skoleringskvelder, men på grunn av lav påmelding, har disse blitt avlyst. I forkant 
av årsmøtet ble det gjennomført en politisk skolering for å lage politiske saker til årsmøtet i 2025. 
 
Bedriftsbesøk:  
Det er utarbeidet oversikt over bedrifter som ønskes besøkt. Totalt er 22 bedrifter og organisasjoner 
besøkt i løpet av året.  
      

https://www.facebook.com/events/1066888661695504/
https://www.facebook.com/events/1066888661695504/
https://www.facebook.com/events/1038242377577471/
https://www.facebook.com/events/1038242377577471/
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Nyhetsbrev:  

Arbeidet med nyhetsbrev kom i gang høsten 2024 og styret sammen med bystyregruppa har sendt ut to 
nyhetsbrev. Disse skal bidra til å synliggjøre aktivitet og politiske saker. 
 
Fagpolitisk arbeid: 
Kristiansand Arbeiderparti signerte en samarbeidsavtale med Fagforbundet i Kristiansand.   
 
Styret har også valgt en internt fagpolitisk ansvarlig. I tillegg til arbeidet i styret, har bystyregruppen gjort 
et viktig arbeid med rødgrønn opposisjon for å sikre møteplasser for arbeidstakerorganisasjonene. 
Gruppeleder Kenneth Mørk leder arbeidet, og har dialog med fagligpolitisk ansvarlig i styret dersom det er 
behov for det. 
  
Styret mener det er viktig at bystyregruppen har den daglige dialogen med fagbevegelsen i 
politikkutformingen, og legger derfor opp til at fagpolitisk aktivitet i styret knyttes til arrangementer og 
strategisk planlegging av samarbeid. 
 

Ringerunder til ikke-betalende medlemmer:  

Styret har satt ned en ringekomité som har gjennomført ringerunder høsten 2024. Komiteen har kontaktet 
samtlige ubetalte medlemmer. Ved oppstart av ringerundene var det 67 ubetalte medlemmer, ved 
årsskiftet var tallet nede i 34. 22 medlemmer betalte kontingent og 11 meldte seg ut. Ringerundene er 
svært viktige i arbeidet med å beholde medlemmer. 
 

Lørdagsstands:  

Styret har valgt å følge partiet sentralt for lørdagsstands, og disse har vært gjennomført i forbindelse med 
vår- og høstkampanjer: 
  
11. mai–stand i Markens, som del av vårkampanjen. Kulturminister Lubna Jaffery deltok.  
21. september–stand i Markens, som del av høstkampanjen.  

Medlemsmøter og øvrige samlinger: 

9. april: Innspill til stortingsvalglista og godkjenne årsregnskapet og revisors beretning. 
8. mai: Besøk av kunnskapsminister Kari Nessa Nordtun. Tema: Skjermbruk i skolen.  
24. juni: Besøk av fiskeriminister Marianne Sivertsen Næss. 
15. august: Besøk av stortingspresident Masud Gharakhani. Tema: Sosialdemokratiet, demokratiet og 
valget 2025.  
2. september: Tema: Lagmannsholmen 
23. september: Høring av nominasjonskomiteens førsteutkast for stortingsvalget.  
21. oktober: Nominasjonskomiteens endelige forslag for stortingsvalget og valg av delegater til 
nominasjonsmøtet.  
4. november: Skolebehovsplanen. Åse Løvdal og Ida Hirst innledet. Vi hadde også besøk av Svein Tore 
Kvernes fra Kristiansand kommune.  
9. desember: Tema: Budsjett og kraftsituasjonen med eksterne innledere om havvind og vindkraft på land. 
Møtet ble avholdt på Håndverkeren.  

Partiskolen:  

Syv deltakere fra Kristiansand deltok på partiskolen i regi av Agder Arbeiderparti. Partiskolen ble 
gjennomført med to samlinger, en i Agder og en i Oslo. 
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Opposisjonsprosjektet:  

Partiet sentralt har satt i gang et prosjekt hvor kommunepartier som hadde mistet makten ved forrige 
kommunevalg kunne søke om å delta. Kristiansand Arbeiderparti søkte og fikk plass. Det er fire deltakere 
fra Kristiansand Arbeiderparti.  

Kvinnenettverket: 

8. mars: Feministisk lunsj, med besøk av Emma Lunden og Kari Henriksen.  
27. april: Omvisning på Kvinnehelsehuset, etterfulgt av samling på partikontoret med Kamzy Gunaratnam. 
17. juni: Samling i samarbeid med Evje og Hornnes Arbeiderparti, med besøk av stortingsrepresentant Tove 
Elise Madland. Tema for møtet var: «Kvinner holder helsevesenet i gang, men hva kan vi gjøre for å sikre at 
de blir der?». 
16. desember: Juleavslutning med innledning av Adriana Ruiz og Mizan Selmer.  

Organisasjon 

Marte Hovatn har vært ansatt i 100% stilling.  
 
Pr. 31.12.24 var det 525 medlemmer, hvorav 34 ubetalte. Vi fikk 22 nye medlemmer i 2024.  
 
Bystyregruppa 
Kenneth Mørk  
Adriana Ruiz 
Trond Blattmann  
Åse Løvdal 
Ida Hirst 
Jannike Arnesen 
Abdullahi M. Alason 
Neda Blakstad 
 
Frikjøpte politikere 
Kenneth Mørk  
Trond Blattmann  
Jannike Arnesen 
 
Nasjonalt 
Kari Henriksen er stortingsrepresentant og fjerde visepresident på Stortinget. Hun sitter i kontroll- og 
konstitusjonskomiteen.  
 
Mona Dia sitter i landsstyret. 
 
Fylket 
Fredrik Jensen, William Wathne og Kai Steffen Østensen er fylkestingsrepresentanter. 
 
Kenneth Mørk og Mona Dia er medlemmer av fylkesstyret til Agder Arbeiderparti.  
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Sak 2b: Årsmelding for Arbeiderpartiets bystyregruppe 2024 

Året 2024 har vært et svært innholdsrikt år, et arbeidsomt og viktig år. Vi har markert avslutningen på 

lange og krevende prosesser, vi har opplevd gjennomslag vi har jobbet mye med over tid og vi har også 

opplevd at vi tar vår plass i den offentlige debatten og setter dagsordenen. Bystyregruppen viser et sterkt 

engasjement kommunen vår i alle utvalg og fora hvor vi er representert, om det er for bærekraftig utvikling 

av kommunen, ansvarlig økonomistyring, kulturfeltet eller bevaring av offentlige tjenester. Vi opplever at vi 

stadig blir mer sammensveiset som lag, og samarbeidet og dialogen med styret har blitt god. Vi opplever at 

det ikke er et oss og dere, men et vi, og det skal vi bygge videre på. Vi ser at aktiviteten tar seg opp i 

lokallaget, det er viktig for å skape engasjement. To ulike grupper jobber med ny politikk, det er viktig for 

fornyelse og nye perspektiver. Her drøfter medlemmer, sosialdemokrater som ikke er medlemmer, styret 

og bystyregruppa ulike perspektiv. Vi har faste møter med fagforbundet, og jobber godt opp mot også 

sykepleierforbundet og utdanningsforbundet. I saker hvor det er viktig, benytter vi oss også av ulike 

forbund for å få frem deres syn. Dette er viktig, og er en del av det daglige fagligpolitiske samarbeidet. Og 

nå begynner virkelig jobben mot 2027 og å farge Kristiansand rødt. Det gleder vi oss til.  

Gjennom året har vi fått noen gode gjennomslag etter mye arbeid opp mot regjeringa. Blant annet kan vi 

nevne tilskudd til nasjonalt kompetansesenter for havvind, finansiering av nytt museum, ny militær 

tilstedeværelse på Kjevik for å nevne noe. Det er vi svært fornøyde med, og det viser at vi blir hørt og vi blir 

sett også her i sør. Byvekstavtalen ble underskrevet etter forhandlinger med staten, også dette etter en 

lang periode med mye arbeidstimer. En ting vi jobber videre med, og hvor vi har opplevd at vi endelig 

begynner å bli tatt på alvor, er det som handler om kraft og strømpriser. Det har vært en stor og lang 

kamp, hvor vi virkelig har stått på barrikadene, men ikke fått den nødvendige kontakten eller 

gjennomslagene for våre syn. Dette begynte å endre seg noe rundt årsskiftet, og vi håper det vedvarer inn i 

nye tiltak i 2025. Signalene er gode, og det betyr at vi til dels kan si at vi har lykkes med å få viktige 

gjennomslag også her.  

Av viktige skillesaker i året som har gått, hvor vi også har markert oss godt, er sakene som omhandler 

privatisering og konkurranseutsetting av blant annet deler av ingeniørvesenet, vaksinasjonskontoret og 

hjemmetjenestene. I disse sakene, og også ellers, har vi hatt et godt og tett samarbeid med de tillitsvalgte, 

og fått tydeliggjort vår politikk opp mot høyrepartienes politikk. Vi har også markert oss sterkt i saker som 

omhandler salg av kommunal eiendom som skaper inntekter og verdier. Sakene som omhandler salg har vi 

tapt, men vunnet folkemeningen. Sakene som omhandler privatisering har enten blitt utsatt eller trukket, 

noe vi må ta som en viktig seier. Om enn foreløpig.  

Av større byutviklingssaker gjennom året velger vi å trekke frem vår posisjon til å utvikle CB-tomta. Dette 

strekker seg tilbake fra forrige periode, hvor vi jobbet mye for å erverve oss tomta når bryggeriet la ned, 

for deretter å benytte muligheten til å begynne på en prosess for å lage en av Kristiansands fremtidige og 

spennende områder. Dette arbeidet har båret frukter, og vi står nå i en prosess hvor arbeidet med 

regulering er påbegynt og hvor vi har vært førende på premisser og forutsetninger. Vi har også vært svært 

delaktige i prosessene rundt havneflyttingen og fremtidens Lagmannsholmen. Dette arbeidet har så vidt 

kommet i gang, havneflyttingen vil skje, men selve utviklingen av denne nye spennende “bydelen” i 

kvadraturen, vil etter alt å dømme komme godt i gang i 2025. Gartnerløkka er i gang, Ytre Ringvei er på 

trappene. Vi har lykkes med mye, og selv om mye er vanskelig å kommunisere, opplever vi også at vi har 

truffet relativt godt med å møte folks forventninger.  

Vi må også trekke frem åpningen av Kunstsilo, et prosjekt vi har stått last og brast bak siden vedtaket ble 

fattet, og som vi er stolte av å ikke ha firet en tomme på. En suksess som vil gjøre Kristiansand til en mer 

attraktiv by, en by som engasjerer og som inspirerer enda mer.  
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Vi kommer ikke utenom kommunedelingssaken i en årsrapport. Vi stod fast på vårt, det var til tider meget 

tøft og vi har hatt noen konflikter som vi helst skulle være foruten. Men når vi ser resultatet, som spenner 

seg fra arbeid politisk til hvordan medlemmer og innbyggere har engasjert seg, så vet vi at det var riktig å 

gjøre det. Vi har stått fjellstøtt, også når det har stormet som verst. Det kunne vi ikke gjort uten 

medlemmene i ryggen, og det er vi veldig takknemlige for. Medlemsdemokratiet har virket, og vi har hatt 

stor gjensidig nytte av å spille på lag mellom de ulike nivåene i lokalpartiet.  

Før jul begynte en arbeidsgruppe å jobbe med det som skal bli den nye skolestrukturen i Kristiansand. Det 

ble gjennomført skolebesøk på alle berørte skoler, som eneste parti. Vi har deltatt på folkemøter og ulike 

debatter. Og fjorårets arbeid har resultert i en innstilling som bystyregruppen skal behandle 3. februar og 

medlemsmøtet 6. februar. Det er gjort et grundig arbeid. 

Det er mange ting vi kunne nevnt, men vi må ta med noen og ikke alt. Et arbeidsår i bystyregruppen har så 

mange ulike fasetter og så mange saker at det er umulig å gå gjennom alle, men en smakebit på hva vi har 

gjort, det er verdt noen ord. I året som vi er inne i nå, skal vi gjennom en valgkamp hvor vi skal gi alt vi har 

for å få valgt inn våre. Vi skal drøfte arkitektur, infrastruktur, levekår og skolestruktur. Vi skal innom mye 

kultur, nye spørsmål om hvordan vi rigger samfunnet, nye kamper og nye gjennomslag. Felles for alt dette 

er at vi vil gjøre det som et lag, sammen med medlemmene og vi inviterer alle til å delta. Våre 

gruppemøter er åpne, og selv om de er bystyregruppens arbeidsmøter, så fungerer de også som en god 

sparringarena hvor vi bryter meninger og deler perspektiver. Det gjør oss bedre, og gjør vedtakene 

sterkere.  

Vi gleder oss til et 2025 med medlemmene i Kristiansand Arbeiderparti, og skal gjøre vårt for å prege 

politikken og skape engasjement og fornyet tro på sosialdemokratiet.  

 

På vegne av bystyregruppen 

Kenneth Mørk, gruppeleder 



9 
 

Sak 2c: Årsmelding fra seniorgruppa 2024 

Seniorgruppa har medlemsmøter første torsdag i måneden. Møtene avholdes i møtelokalene til 

Kristiansand Arbeiderparti i Henrik Wergelandsgate fra klokka 11 – 13. 

I løpet av 2024 er det avhold 6 møter, tre utflukter og juleavslutning med risgrøt og kjas i lokalene til 

Kirkens Bymisjon. 

Informasjon til medlemmene foregår via mail og FB (Arbeiderpartiets seniorgruppe i Kristiansand). FB-

gruppa har 135 medlemmer og er en lukket gruppe primært for medlemmer i Kristiansand Arbeiderparti. 

Det er også åpnet for at seniorer med betalt kontingent fra andre kommunepartier kan bli medlem. Gro 

Høiby var styremedlem i Kristiansand Arbeiderparti og ivaretok seniorgruppas interesser til hennes 

bortgang. Fredrik Jensen overtok bindeleddet mellom styret og seniorgruppa. Åse Løvdal har orientert om 

saker fra gruppemøter og Bystyret. Kenneth er invitert ved enkelte anledninger for å informere mer 

overordnet og spesifikk i saker på lokalt og nasjonalt nivå.  

Medlemsmøtene har en tilnærmet fast struktur med sang, foredrag, diskusjoner, lotteri og opplesning i 

tillegg til informasjon og oppdatering om politiske spørsmål.  

Siggi, Terje og Lasse er gruppemøtenes glade musikanter og gir kraft til Arbeiderpartiets mange slagferdige 

og dagsaktuelle sanger.  

Møter og tema 2024 

Februar: Prosessen og utfordringer rundt kommunesammenslåingen mellom Søgne, Songdalen og 

Kristiansand ved Axel Gjellestad 

Mars: Foredrag om kjøpmannen, politikeren og filantropen Ludvig Lømsland, ved Reidar Mosland 

April: Astrid Hilde, seniorrådgiver og samfunnskontakt i Glitre Nett, holdt foredrag om Glitre Nett og 

Norges nasjonale og internasjonale strømpolitiske utfordringer  

Mai: Besøk og omvisning på Kilden hvor Bjørn Danielsen fortalte og informerte om arbeid og forberedelser 

som ligger bak hver forestilling, om det er orkesteret, teateret eller kulturdelen.  

Juni: Forsommereventyr til Gimle gård. Konservator Tonje Tjøtta fortalte om uteområdet på Gimle gård 

med utgangspunkt i Bernt Holms engelske landskapspark til grisegården til Titti A. Omdal før det ble 

Botanisk hage under Universitetet i Agder  

September: E18/E39 Gartnerløkka – Kolsdalen. Informativ presentasjon med visuelle bilder om faglige 

utfordringer, bygging, fremdrift og ferdigstillelse av gigantprosjektet ved hovedbyggleder Rune Galteland 

og planleggingsleder Øystein Aalen fra Statens Vegvesen.  

Oktober: Eldrerådet og seniorer som ressurs. Ingrid Wisløff Jæger oppdaterte om styresaker og 

bystyresaker i Eldrerådet. Fylkeseldreombud Hanne Nøding informerte om oppgaver og hvordan hun 

fremover vil øke oppmerksomheten på seniorer som ressurs og ikke som en ødeleggende sunami….! 

November: Et politisk seniormøte! Løst og fast fra en ordførerperiode! Jan Oddvar tok et politisk 

tilbakeblikk fra tiden som byens sosialdemokratiske ordfører. - Vi tok utfordringen for mennesker og 

familier som var "utenfor" og gjennomført flere tiltak for å gi dem et bedre liv. Klimautfordringene, krigen i 

Ukraina og flyktningene, den utfordrende politiske retorikken, Sørlandsnyhetene, Nye veier og 

Byvekstavtalen, Kunstsilo, Kulturskolen Knuden, kultursenteret Sygna på Nodeland og ikke minst 

Europakonferansen om demokrati og menneskerettigheter. 
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"En by for alle" var partiets mantra. Vi fikk vist at Ap er til å stole på fordi vi holder det vi lover i 

valgkampen. 

Kenneth Mørk satt fokus på fremtida og hva slags kommune vi ønsker å ha. Evig vekst er ikke et mål! Viktig 

å tenke helhetlig med fokus på brede tjenestetilbud og økonomisk bærekraft. 

Åse Løvdal presenterte skolebehovsplanen med mye vekt på de utfordringer politikerne må ta stilling til.  

Desember: Dag Nordbø fortalte om Bymisjonen og historien fra de fikk flytte inn i huset, organisasjonens 

menneskesyn som likeverdige uansett og fremtidsplaner. Eva Skau rundet dagen av med å lese en herlig 

julefortelling av Kjell Aukrust. Julegrøt! 

Kenneth Mørk har jevnlig oppdatert fra gruppemøter, bystyremøter og møter med fagforeninger, NHO og 

sentrale politikere i regjering og Storting 

Åse Løvdal har jevnlig oppdatert på saker fra Bystyret  

Det var med stor sorg at vi fikk nyheten om at Gro Monsen Høiby sovnet inn i mai etter kort tids sykeleie. 

Alltid observant, alltid tydelig i politiske debatter, alltid villig til å hjelpe andre. Hun var et forbilde for 

sosialdemokratiske verdier og for oss alle. Seniorgruppa vil savne henne.  

 

Kristiansand 22. januar 2025 

 

Eva Skau       Bjørg Olsen       Elfie Dørum     Leif A Lyngø   
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Sak 3: Regnskap for 2024 
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Sak 4: Årsmøteforslag 

Årsmøteforslagene er lagt som eget vedlegg.  
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Sak 5: Handlingsplan for Kristiansand Arbeiderparti for 2025 

Forslaget tar utgangspunkt i å slå sammen handlingsplan for Kristiansand Arbeiderparti og Handlingsplan 

for medlemspleie og verving med noen mindre justeringer. Handlingsplan for medlemspleie og verving ble 

ved forrige årsmøte vedtatt for to år, og styret mener det er viktig at man lar planen virke før man 

reviderer alle tiltakene. Justeringene som er gjort knyttes i hovedsak til sammenslåingen av to 

handlingsplaner. 

Politisk arbeid 

Mål: Som politisk parti er vårt hovedmål at samfunnet skal styres etter sosialdemokratiske verdier. Vår 

politikk skal være grunnplanken for å vinne valg og sikre at Arbeiderpartiet kommer i posisjon i 2027.  

Det politiske arbeidet foregår både i bystyregruppa, i styret og blant medlemmene. Styret skal i samarbeid 

med bystyregruppa arbeide for størst mulig gjennomslag for vårt gjeldende program.  

Tiltak: 

• Legge til rette for politiske diskusjoner gjennom arrangementer som medlemsmøter, politisk pub, 

bydelsmøter og lørdagskaffe.   

• Legge til rette for strukturert politisk diskusjon i våre digitale medier. 

• Synliggjøre Arbeiderpartiets politikk på fem særlige områder:  

→ Demografiutfordringer 
→ Reduksjon av sosiale forskjeller og styrking av levekår 
→ Grønn omstilling 
→ Bærekraftig boligpolitikk og byutvikling 
→ Kristiansand som forsvarsby 

Et synlig parti ute blant folk 

Mål: Vi skal være synlige i hele kommunen og møte folk og næringsliv gjennom hele året.  

Tiltak: 

• Gjennomføre Politiske pub-arrangementet gjennom året som åpne møter. 

• Gjennomføre morgenaksjoner gjennom året for å nå ut til flere. 

• Gjennomføre lørdagsstands gjennom året for å være synlige. 

• Gjennomføre bedriftsbesøk i hele kommunen gjennom hele perioden. 

• Gjennomføre bydelssamlinger i partiet for å diskutere bydelspolitikk. 

Kommunikasjon 

Mål: Kristiansand Arbeiderparti skal være tydelig i den politiske samfunnsdebatten og synliggjøre arbeidet 

vårt i interne og eksterne kanaler gjennom hele året. 

Tiltak:  

• Synliggjøre politiske gjennomslag, politikk og aktiviteter i sosiale medier i samarbeid med 

bystyregruppen.  

• Det skal settes ned et utvalg som får i ansvar å utarbeide en kommunikasjonsstrategi som sikrer 

ansvarsfordeling og realisering.  

• Relansere Kristiansand Arbeiderparti sin podkast.  
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Verving 
Mål: Vi skal verve 80 nye medlemmer per år, og samtidig sørge for at flest mulig betaler kontingenten på 

nytt.  

Tiltak: 

• Gjennomføre lokal vervekampanje i sosiale medier med konkret publiseringsplan. Innholdet i 

kampanjen skal vise det politiske arbeidet i bystyret og i Kristiansand Ap. Anses delvis oppnådd. 

• Utarbeide lokalt vervemateriell som både deles ut på sentrale møtesteder i kommunen og til 

medlemmer som vil bidra til verving.  

• Gjennomføre faste ringerunder før sommerferien og før juleferien for å beholde ikke-betalende 

medlemmer.  

Nye medlemmer 

Mål: Nye medlemmer får kjennskap til Kristiansand Arbeiderparti og deltar på sitt første møte i løpet av 

det første halvåret. 

Tiltak:  

• Gjennomføre velkomstkvelder for ferske medlemmer.  

• Sende ut fast velkomst-e-post til nye medlemmer. E-posten skal inneholde blant annet; 

• hilsen fra styreleder og gruppeleder (med bilde). 

• informasjon om medlemsansvarlig. 

• god og oversiktlig informasjon til ferske medlemmer om faste møteplasser som medlemsmøter, 

uformelle møtearenaer. 

• SoMe-kanaler man kan følge og grupper man kan være med i. 

• informasjon om bystyregruppas arbeid og gruppemøter.  

• informasjon om nyhetsbrevene som sendes ut i regi av kommunepartiet, fylkespartiet og partiet 

sentralt.  

• Prøve ut en fadderordning for nye medlemmer, med mål om å finne en lavterskel og varig ordning som 

er enkel å administrere.  

Medlemspleie 

Mål: Det er gode møtearenaer i Kristiansand Arbeiderparti som gir fellesskap til medlemmer, og hvor 

medlemmer får mulighet til å diskutere politikk og organisasjon.  

Tiltak:  

• Prøve ut konseptet Lørdagskaffe fra Arendal Ap for å etablere en lavterskel møteplass på en kafé i 

kommunen, hvor medlemmer kan bli kjent med hverandre og diskutere politikk og aktuelle saker. 

Dette tiltaket kan gjennomføres enten på et fast sted eller flyttes rundt i kommunen.  

• Gjennomføre lavterskel medlemskvelder med skolering om Arbeiderpartiets politikk, verdier, 

mediearbeid og organisasjon.  

• Bidra til å videreutvikle aktivitetene til Kristiansand AUF, Kvinnenettverket og seniorgruppa, og utnytte 

det gode arbeidet som gjøres. Det er et mål å sikre at flere unge og flere kvinner engasjerer seg i 

politikken.  

• Etablere en oversikt over frivillige medlemmer som ønsker å bidra til å gjennomføre aktiviteter i regi av 

partiet.  

• Styret sammen med bystyregruppa sender ut månedlig nyhetsbrev som synliggjør aktivitet og politiske 

saker.  
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Fagpolitisk samarbeid 

Mål: Et godt samarbeid med fagbevegelsen er viktig av flere grunner. Det bidrar til å utvikle politikken, 

rekruttere tillitsvalgte og gi gode valgresultater.  

Tiltak: 

• Følge opp samarbeidsavtaler mellom fagbevegelsen og Kristiansand Arbeiderparti.  

• Undersøke muligheten for å etablere en samarbeidskomité mellom LO Kristiansand og omegn og de 

kommunepartiene som LO dekker. 

Arbeid i styret 

Mål: Styrearbeidet skal bidra til at Kristiansand Arbeiderpartiet vokser i medlemmer og bidrar til å styrke 

det rødgrønne samarbeidet i Kristiansand.  

AU forbereder sakslister til styremøter og sørger ellers for nødvendige gjøremål mellom styremøtene. 

Oppgavene i styret fordeles slik at alle styremedlemmer har sine ansvarsområder.  

Tiltak: 

• Sørge for fortsatt god dialog og tett samarbeid med bystyregruppa.  

• Følge opp handlingsplanen for Kristiansand Arbeiderparti strukturert gjennom året.  

• Sørge for god økonomiforvaltning i henhold til vedtatt budsjett.   

• Gjennomføre årlige oppgaver for Stiftelsen Ludvig Lømsland.   

• Sørge for godt samarbeid med fylkespartiet gjennom verv og planlagte møteaktiviteter.   

• Følge opp deltagelsen i partiets Opposisjonsprosjekt. 

• Følge opp ansvaret som arbeidsgiver.   
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Sak 6: Årshjul 2025 

Januar 

7. januar: AU-møte 
10. januar: Kunngjøring av årsmøtet 
14. januar: Styremøte  
24. januar: Frist for forslag til årsmøtet 
28. januar: Styremøte 

Februar 
6. februar: Medlemsmøte 
8. februar: Årsmøte Kristiansand AP 
11. februar: Konstituerende styremøte 

Mars 

1.mars: Rep.skap Agder AP 
3. mars: Medlemsmøte 
8. mars: Kvinnedagen 
11. mars: AU- møte 
15. mars: Seminar for styret og bystyregruppa 
16. mars: Frist for endrings- eller tilleggsforslag til det endelige forslaget til partiprogram 
18. mars: Styremøte 
31. mars: Medlemsmøte 

April 

3.-5. april: Landsmøte 
8. april: AU- møte 
22. april: Styremøte 
26. april: Vårkampanjen starter 
28. april: Medlemsmøte 

Mai 

1.mai: Arbeidernes dag 
6. mai: AU- møte 
10. mai: Aksjonsdag 
10. mai: Natteravn 
13. mai: Styremøte 
16. mai: Vårkampanjen avsluttes 

Juni 
2. juni: Medlemsmøte 
10. juni: AU- møte 
17. juni: Styremøte 

August 
19. august: AU-møte 
26. august: Styremøte: Godkjenne årsregnskapet og årsrapport til Stiftelsen Ludvig 
Lømsland.  

September 

1. september: Medlemsmøte 
8. september- valgdag 
16. september: AU-møte 
23. september: Styremøte 

Oktober 
6. oktober: Medlemsmøte 
14. oktober: AU-møte 
21. oktober: Styremøte 

November 
3. november: Medlemsmøte 
11. november: AU-møte 
18. november: Styremøte 

Desember 
1.desember: Medlemsmøte 
9. desember: AU-møte 
16. desember: Styremøte 
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Sak 7: Budsjett for 2025 
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Sak 8: Valg 

Valgkomiteens innstilling følger ikke sakspapirene.  


